
Rada BOA.0002.2.1.2024 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

  

PROTOKÓŁ NR LXII/24 

z LXII sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 29 lutego 2024 r.  

w Bibliotece Publicznej Centrum Kultury Pniewy ul. Wolności 6  

  

LXII sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 29 lutego 2024 r.  

o godz.15.30 i zakończono w dniu 29 lutego 2024 r. o godz. 20.27. 

  

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

  

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Gminy – Jarosław Przewoźny 

2. Radna Powiatu Szamotulskiego – Bernadeta Markiewicz 

3. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

4. Sekretarz Gminy – Justyna Chamczyk 

5. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

6. Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych 

7. Sołtysi Gminy Pniewy 

8. Mieszkańcy 

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXI sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 



7. Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Pniewy z 

działalności Komisji za rok 2023. 

8. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

9. Informacja o stanie bezpieczeństwa w gminie.  

10. Informacja o działaniach Lokalnej Grupy Działania KOLD, w tym współpracy z 

Gminą Pniewy przy realizacji projektów inwestycyjnych oraz społecznych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników do sądów powszechnych. (druk 500/24) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

Informacji o kandydatach na ławników. (druk 501/24) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Usług Społecznych w Gminie 

Pniewy na lata 2024-2026. (druk 502/24) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2024 w Gminie Pniewy. (druk 503/24) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaka ratownika i kandydata na strażaka ratownika Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu Gminy Pniewy. (druk 504/24) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie "Gminnego programu opieki nad zabytkami gminy 

Pniewy na lata 2024-2027".(druk 505/24)  

17. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej. (druk 506/24) 

18. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku 

od nieruchomości, podatku leśnego i podatku rolnego od osób fizycznych. (druk 

507/24)  

19. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz poboru 

opłaty w drodze inkasa (druk 508/24) 

20. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024. (druk 509/24) 

21. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata  

2024 – 2032. (druk 510/24) 

22. Podjęcie apelu dotyczącego zmiany uchwały Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego w sprawie wprowadzenia, na obszarze województwa 

wielkopolskiego, ograniczeń lub zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, 

w których następuje spalanie paliw. (druk 511/24) 



23. Interpelacje i zapytania radnych. 

24. Wolne wnioski i informacje. 

25. Zakończenie. 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak dokonał otwarcia LXII 

sesji, witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława 

Przewoźnego, obecnych na sali obrad oraz wszystkich obserwujących obrady online. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje  

i nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia  

i wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

W związku z trwającymi działaniami wojennymi na Ukrainie Przewodniczący poprosił 

o uczczenie minutą ciszy ofiar wojny.  

  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak zwrócił się do radnych  

o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 14, co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i podejmowanie 

prawomocnych uchwał (nieobecny radni: Jacek Siminiak). 

  

3. Przyjęcie protokołu z LXI sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poinformował, że protokół z sesji 

został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie analogowej  

w Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje protokół bez czytania, bądź zgłasza  

w tym przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 



Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z LXI sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek 

Wendt, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

4. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że nie wpłynął 

pisemny wniosek dotyczący porządku obrad. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał informację o 

działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

  

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Gminy Pniewy Jarosław Przewoźny przedstawił sprawozdanie z 

działalności w okresie międzysesyjnym od 20 grudnia 2023 r. do 29 lutego 2024 r.- 

zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że nie przyjęto 

żadnych wniosków. 

 



8. Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Pniewy 

z działalności Komisji za rok 2023. 

Niniejsze sprawozdanie przedstawił zgodnie z załącznikiem nr 5 do protokołu 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Janusz Ratajczak. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

9. Informacja o stanie bezpieczeństwa w gminie.  

Informację o stanie bezpieczeństwa w gminie Pniewy przedstawił Komendant 

Komisariatu Policji w Pniewach Dariusz Serwata. 

Niniejsza informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

W uzupełnieniu do informacji Komendanta Komisariatu Policji głos zabrał Kierownik 

Referatu Prewencji Damian Kruk, który kontynuował omawianie przedmiotowego 

tematu zgodnie z prezentacją, której wydruk stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny podziękował Komendantowi za bardzo dobrą 

współpracę. 

 

W odniesieniu do przedstawionej informacji zapytania złożyli: 

− Radny Jacek Piechocki o diagnozę bezpieczeństwa w Parku Sokoła. 

− Przewodniczący Rady o konsekwencje czynów zniszczenia mienia. 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Damian Kruk. Zagwarantował zwiększony nadzór w 

tym rejonie. 

− Radny Paweł Prętki podziękował za bezpieczeństwo podczas ostatniego meczu. 

Zapytał o obcokrajowców i sprawy wykroczeń. 

Odpowiedzi udzielił Komendant Dariusz Serwata. 

− Radny Mateusz Kajzderski wskazał, że Park Sokoła cieszy się dużym 

powodzeniem wśród młodzieży i należy zachować czujność. 

− Radny Szymon Krawczyk podziękował za wspaniałą służbę. Zwrócił uwagę na 

miejsce przy przystanku autobusowym i przypadki nadużywania alkoholu. 

Kierownik Damian Kruk  zapewnił, ze zwiększone zostaną patrole w tym rejonie. 



− Przewodniczący Rady zapytał o wykorzystanie monitoringu miejskiego. 

Komendant Dariusz Serwata udzielił informacji. 

− Radny Marek Wendt zwrócił uwagę na scenę w Łazienkach. 

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny odniósł się do tematu. Należy zaproponować 

młodzieży alternatywę. 

 

W dalszej kolejności informację w zakresie porządku publicznego przedstawił 

Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Wieczorek - zgodnie z prezentacją, której 

wydruk stanowi załącznik 8 do protokołu. 

Komendant Arkadiusz Wiecorek odniósł się również do kwestii Parku Sokoła. 

 

W odniesieniu do przedstawionej informacji zapytania zgłosili: 

− Radny Jacek Piechocki o potrzebę zatrudnienia w Straży Miejskiej. 

Odpowiedzi udzielił Komendant Arkadiusz Wieczorek. 

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny podziękował Komendantowi za bardzo dobrą 

współpracę. Zwrócił uwagę na działania Kierownika Referatu Bezpieczeństwa Pana 

Łukasza Bąka. 

 

Radny Marek Wendt wyraził uznanie i podziękował za pracę Straży Miejskiej. 

Radny Szymon Krawczyk również podziękował za działania Straży Miejskiej. 

Radna Teresa Smorawska podziękowała za ofiarną służbę. Zapytała o okoliczności 

kontroli środowiskowej. 

Komendant Arkadiusz Wieczorek wyjaśnił. 

 

O godz. 17.20  Przewodniczący ogłosił 15 min. Przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowił obrady. 

 

10. Informacja o działaniach Lokalnej Grupy Działania KOLD, w tym współpracy 

z Gminą Pniewy przy realizacji projektów inwestycyjnych oraz społecznych. 

Informację w tym zakresie przedstawił Damian Łęszczak. 

Niniejsze informacje stanowią załącznik nr 9 i 10 do niniejszego protokołu. 



Burmistrz Jarosław Przewoźny poinformował o efektach działalności Stowarzyszenia 

KOLD dla Gminy Pniewy. 

 

Radny Paweł Prętki nawiązał do współpracy stowarzyszeń z Gminą jako warunek 

sięgania po środki. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o sprawdzenie kworum. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych. (druk 500/24) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Administracyjno-

Organizacyjnego Ryszard Napierała. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Mateusz  Kajzderski 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 

do sądów powszechnych. (druk 500/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek 

Wendt, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LXII/489/24 

w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 

do sądów powszechnych  

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji Informacji o kandydatach na ławników. (druk 501/24) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Administracyjno-

Organizacyjnego Ryszard Napierała. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Mateusz  Kajzderski 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji Informacji o 

kandydatach na ławników. (druk 501/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek 

Wendt, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 



UCHWAŁĘ NR LXII/490/24 

w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji  

o kandydatach na ławników 

Uchwała stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Usług Społecznych w 

Gminie Pniewy na lata 2024-2026. (druk 502/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Centrum Usług Społecznych 

Bernadeta Markiewicz. 

 

O godz. 18.10 obrady opuścił Rady opuścił Radny Szymon Krawczyk, powrócił o 

18.13. 

 

W odniesieniu do projektu uchwały pytania zadali: 

− Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak, 

− Radna Teresa Smorawska, 

− Radna Jolanta Wiśniewska. 

Odpowiedzi udzieliła Dyrektor Bernadeta Markiewicz. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Mateusz  Kajzderski 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przyjęcia Programu Usług Społecznych w Gminie Pniewy na lata 

2024-2026. (druk 502/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 



Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek 

Wendt, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LXII/491/24 

w sprawie przyjęcia Programu Usług Społecznych w Gminie Pniewy 

 na lata 2024-2026.  

Uchwała stanowi załącznik 13 do niniejszego protokołu 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2024 w Gminie Pniewy. (druk 503/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Centrum Usług Społecznych 

Bernadeta Markiewicz. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Mateusz  Kajzderski 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na 

rok 2024 w Gminie Pniewy. (druk 503/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek 

Wendt, Jolanta Wiśniewska 



NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LXII/492/24 

w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na 

rok 2024 w Gminie Pniewy  

Uchwała stanowi załącznik 14 do niniejszego protokołu 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaka ratownika i kandydata na strażaka ratownika Ochotniczych 

Straży Pożarnych z terenu Gminy Pniewy. (druk 504/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Środków Zewnętrznych 

Aleksandra Gularek. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Mateusz  Kajzderski 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 

ratownika i kandydata na strażaka ratownika Ochotniczych Straży Pożarnych z 

terenu Gminy Pniewy. (druk 504/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek 

Wendt, Jolanta Wiśniewska 



NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LXII/493/24 

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 

ratownika i kandydata na strażaka ratownika Ochotniczych Straży Pożarnych 

z terenu Gminy Pniewy 

Uchwała stanowi załącznik 15 do niniejszego protokołu 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie "Gminnego programu opieki nad zabytkami 

gminy Pniewy na lata 2024-2027".(druk 505/24)  

Niniejszy projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki 

Przestrzennej Jacek Korpik. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień poinformował, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie "Gminnego programu opieki nad zabytkami gminy Pniewy na lata 

2024-2027".(druk 505/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek 

Wendt, Jolanta Wiśniewska 

 



NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LXII/494/24 

w sprawie w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaka ratownika i kandydata na strażaka ratownika Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu Gminy Pniewy 

Uchwała stanowi załącznik 16 do niniejszego protokołu 

 

17. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej. (druk 

506A/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami Anna Straśko. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska poinformowała,  

iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Radny Jacek Piechocki nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej. (druk 506A/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, 

Krzysztof Matuszak, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta 

Wiśniewska 

 



BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Piechocki 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LXII/495/24 

o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej  

Uchwała stanowi załącznik 17 do niniejszego protokołu 

 

18. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa 

podatku od nieruchomości, podatku leśnego i podatku rolnego od osób 

fizycznych. (druk 507A/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami Anna Straśko. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska poinformowała,  

iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Radny Jacek Piechocki nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, podatku leśnego i podatku rolnego od osób fizycznych. (druk 

507A/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, 

Krzysztof Matuszak, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, 



Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta 

Wiśniewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Piechocki 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LXII/496/24 

zmianie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, podatku leśnego i podatku rolnego od osób fizycznych. 

Uchwała stanowi załącznik 18 do niniejszego protokołu 

 

19. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i 

trybu uiszczania opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

poboru opłaty w drodze inkasa (druk 508A/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska poinformowała, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Radny Jacek Piechocki nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz poboru opłaty w drodze 

inkasa (druk 508/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, 

Krzysztof Matuszak, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta 

Wiśniewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Piechocki 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LXII/497/24 

o zmianie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz poboru opłaty  

w drodze inkasa  

Uchwała stanowi załącznik 19 do niniejszego protokołu 

 

20. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024. (druk 509/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawił Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny, 

kontynuowała Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 

O godz. 19.13 obrady opuścił Radny Paweł Prętki, powrócił o 19.15. 

O godz. 19.14 obrady opuścił Radny Szymon Krawczyk, powrócił o 19.16. 

 

Radny Marek Wendt podziękował za uwzględnioną realizację ulic na osiedlu 

kwiatowym. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024. (druk 509/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek 

Wendt, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska poinformowała, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LXII/498/24 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 

Uchwała stanowi załącznik 20 do niniejszego protokołu 

 

21. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2024 – 2032. (druk 510A/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska poinformowała, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2024 – 2032. (druk 510A/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek 

Wendt, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LXII/499/24 

o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2024 – 2032.  

Uchwała stanowi załącznik 21 do niniejszego protokołu 

 

22. Podjęcie apelu dotyczącego zmiany uchwały Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego w sprawie wprowadzenia, na obszarze województwa 

wielkopolskiego, ograniczeń lub zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, 

w których następuje spalanie paliw. (druk 511/24) 

Przedmiotowy apel przedstawił Kierownik Referatu Administracyjno-Organizacyjnego 

Ryszard Napierała. 

 

Radny Janusz Ratajczak zaapelował o rozważenie unieważnienia uchwały 

antysmogowej w całości. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień poinformował, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

APEL 

dotyczący zmiany uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego w sprawie 

wprowadzenia, na obszarze województwa wielkopolskiego, ograniczeń lub 

zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw 

Apel stanowi załącznik 22 do niniejszego protokołu 



23.  Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Marek Wendt odczytał interpelację w sprawie odtworzenia drogi w Kikowie, 

którą złożył na piśmie Przewodniczącemu Rady. 

 

O godz. 19.36 obrady opuścił Radny Przemysław Chojan, powrócił o 19.38. 

 

Do interpelacji odniósł się Burmistrz Jarosław Przewoźny. Radny otrzyma również 

odpowiedź na piśmie. 

 

Przewodniczący Rady poinformował o złożonych w okresie międzysesyjnym 

zapytaniach i interpelacjach, które są również dostępne dla wszystkich mieszkańców. 

 

Do interpelacji odniósł się również Radny Paweł Prętki. 

Burmistrz udzielił wyjaśnień. 

 

Radny Marek Wendt odniósł się do złożonej w grudniu interpelacji. 

Wyjaśnień udzieliła Dyrektor CUS Bernadeta Markiewicz. 

Informację uzupełniła Sekretarz Justyna Chamczyk. 

 

Radny Jacek Piechocki poprosił o odczytanie zapytania złożonego w dniu 30 

stycznia br. w sprawie wyjazdu do St. Petersburga w maju 2019 r. i udzielonej 

odpowiedzi. 

Odniósł się do odpowiedzi, które zdaniem radnego nie odpowiadają na złożone 

zapytanie. 

 

24. Wolne wnioski i informacje. 

Burmistrz Jarosław Przewoźny odniósł się do wypowiedzi Radnego Jacka 

Piechockiego. 

Ponadto odniósł się do sprawy fotowoltaiki na budynku Szkoły Podstawowej  

w Pniewach. Odczytał postanowienie Prokuratora, według którego nie było 

zagrożenia bezpieczeństwa. W ocenie Prokuratora dokumenty wskazują 

jednoznacznie że Burmistrz wykonywał obowiązki w sposób prawidłowy. Złożenie 

zawiadomień było w przedmiotowej sprawie nadużyciem.  

Radny Paweł Prętki podkreślił sprawę przekazu informacji w sprawach trudnych. 



Radny Marek Wendt odczytał wniosek mieszkańców ulicy Czereśniowej o remont 

drogi. Poprosił o kulturę w dyskusji. 

 

Radny Jacek Piechocki odniósł się do informacji o decyzji Prokuratury. 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak zakończył dyskusję. Wrócimy do dyskusji 

po upublicznieniu postanowienia. 

 

Ponadto Radny Jacek Piechocki wskazał, że obszar w Chełmnie jest zalewany, o 

czym była mowa na zebraniu wiejskim. Poprosił o pilną interwencję gminy. 

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny będzie starał się odzyskać odszkodowanie dla gminy 

w kwestii fotowoltaiki. 

 

Radny Szymon Krawczyk odniósł się do słów Radnego Pawła Prętkiego. Uważa, że 

należy nagłośnić temat kolei. 

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny zwrócił uwagę na pomówienia i manipulacje. 

 

Adam Kubacki – były sołtys w imieniu sołectwa Karmin podziękował Radnemu 

Zdzisławowi Sobczyńskiemu za wieloletnią, dobrą współpracę. 

 

25. Zakończenie. 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Krzysztof Matuszak podziękował uczestnikom za udział i  LXI sesję Rady Miejskiej 

uznał za zakończoną. 

 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Magda Balcer                                Radny Krzysztof Matuszak  

 

 

 

 


